
 ΠΡΑΚΤΙΚΟ 4/2017     

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  28/07/2017  ημέρα  Παρασκευή και ώρα 20.00 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθμό 4  118/25-07-2017 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της 

Δημοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                   ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                 4. Σταύρος Γαγάνης  

2. Παγώνα Βερνάδου                                        5. Νεκτάριος Κλουβάτος 

3.  Αντωνία Μικρούλη                                                                   

   

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου κα Παγώνα Βερνάδου. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι 

υπάρχει νόμιμη απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.      

 Σκεπτικό:7 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το  ημερησίας διάταξης θέμα : «Έκδοση ή μη τοπικής  

 κανονιστικής απόφασης για την οριοθέτηση χώρου στο Ηρώο Ατσιποπούλου για 

την τοποθέτηση προτομής του Ανθυπολοχαγού πεζικού Παπατζανή Γεωργίου». 

 Ο Πρόεδρος ανέγνωσε την από 26/5/2017 αίτηση του Ευαγγέλου Παπατζανή,  

ανιψιού του Ανθυπολοχαγού Πεζικού Παπατζανή Γεωργίου, με την οποία ζητεί 

με δική του δαπάνη να τοποθετηθεί στο Ηρώο του Ατσιποπούλου η προτομή του 

θείου του ο οποίος έπεσε ηρωικά μαχόμενος στη μάχη του ΝΤΟΥΖ ΝΤΑΓ την 

18
η
 Μαρτίου 1921 κατά την προέλαση του Ελληνικού στρατού στην Άγκυρα  

Στη συνέχεια ανέγνωσε το από 15 Μαΐου 2017 βιογραφικό σημείωμα του, από το 

οποίο φαίνεται ότι ο Γεώργιος Παπατζανής τον Οκτώβριο του 1911 που ήταν 

φοιτητής στο πρώτο έτος της σχολής  Φυσικών και Μαθηματικών Επιστημών του 

Πανεπιστημίου Αθηνών διέκοψε τις σπουδές του για να καταταγεί εθελοντής στο 

1
ο
 τάγμα πεζικού και στη συνέχεια στο ανεξάρτητο Σύνταγμα εθελοντών Κρητών. 

Με την έναρξη των Βαλκανικών Πολέμων έλαβε μέρος στις στρατιωτικές 

επιχειρήσεις της στρατιάς Ηπείρου για την απελευθέρωση των Ιωαννίνων και της 

Βορείου Ηπείρου . Με τη λήξη των Βαλκανικών πολέμων κατατάγηκε στο Σώμα 

των Μονίμων Υπαξιωματικών και  πήρε το βαθμό του Ανθυπασπιστή.  

 



 

 

Κατά τη διάρκεια του Α΄Παγκοσμίου πολέμου έλαβε μέρος στη φονική μάχη του 

Σκρα με τη μεραρχία Κρητών όπου προήχθη σε Ανθυπολοχαγό. 

Με τον βαθμό αυτό συμμετείχε στη Μικρασιατική εκστρατεία με το 28
ο
 

Σύνταγμα της Χ Μεραρχίας Πεζικού, η οποία κλήθηκε να διασπάσει την ισχυρή 

τοποθεσία ΝΤΟΥΖ ΝΤΑΓ για να διευκολύνει την κίνηση του ελληνικού στρατού 

προς την Άγκυρα. Στη μάχη αυτή άφησε την τελευταία του πνοή ο Γεώργιος 

Παπατζανής, ο οποίος διέκοψε τις σπουδές του ,όπως προαναφέρθηκε, για να 

υπηρετήσει την πατρίδα του. 

Η ελληνική πολιτεία σε αναγνώριση της θυσίας του, τον τίμησε με το μετάλλιο 

του πολεμικού σταυρού Γ’ τάξης και του απένειμε μετά θάνατο τον βαθμό του 

Υπολοχαγού. 

Σήμερα το όνομα του Γεωργίου Παπατζανή έχει δοθεί σε οδό του οικισμού και 

αναγράφεται στους πεσόντες της Μικρασιατικής Καταστροφής σε μαρμάρινη 

πλάκα στο μνημείο της Πλατείας Ηρώων του Ατσιποπούλου. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος είπε ότι κατά την άποψη του ο χώρος που πρέπει να 

τοποθετηθεί η προτομή του είναι το Ηρώο Ατσιποπούλου και παρουσίασε σχέδιο 

με την προτεινόμενη θέση έναντι της πρόσφατα, με απόφαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου , εγκριθείσας θέσης της προτομής του ταγματάρχη πεζικού Παντελή 

Σταγάκη και κάλεσε τα μέλη να τοποθετηθούν. 

     Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και  

     το Συμβούλιο της  Δημοτικής Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση: 

 

Απόφαση 7 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

Συμφωνεί με την εισήγηση του προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου για τοποθέτηση της προτομής του Ανθυπολοχαγού Πεζικού 

Γεωργίου Παπατζανή στο χώρο του Ηρώου Ατσιποπούλου και τη διαβίβαση της 

απόφασης στην αρμόδια υπηρεσία του Δήμου Ρεθύμνης. 

 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                        ΠΑΓΩΝΑ ΒΕΡΝΑΔΟΥ                                ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                                                                                                    ΥΠΓΡΑΦΕΣ 



                                                                                        

 

 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ 4/2017     

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  28/07/2017  ημέρα  Παρασκευή και ώρα 20.00 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθμό 4  118/25-07-2017 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της 

Δημοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                   ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

3. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                 4. Σταύρος Γαγάνης  

4. Παγώνα Βερνάδου                                        5. Νεκτάριος Κλουβάτος 

3.  Αντωνία Μικρούλη                                                                   

   

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου κα Παγώνα Βερνάδου. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι 

υπάρχει νόμιμη απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.      

 Σκεπτικό:8 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το  ημερησίας διάταξης θέμα : «Έκδοση ή μη τοπικής 

κανονιστικής απόφασης οριοθέτησης χώρου επί της οδού Αριστοτέλους για 

στάθμευση οχημάτων του ξενοδοχείου «Πάνθεον». 

Ο Πρόεδρος ανέγνωσε την από 24/07/2017 αίτηση του ιδιοκτήτη του ξενοδοχείου 

«Πάνθεον» κου Παχουλού Ιωάννη στην οποία αναφέρει ότι ζητεί την 

παραχώρηση αυτού του χώρου προκειμένου να  διευκολύνονται για στάθμευση 

των οχημάτων τους οι πελάτες του οι ξεναγοί και οι πράκτορες. Στη συνέχεια ο 

Πρόεδρος από αυτοψία που πραγματοποίησε είπε ότι υπάρχει πράγματι αυτή η 

ανάγκη  και έθεσε υπόψη των μελών σχεδιάγραμμα στο οποίο απεικονίζεται ο 

αιτούμενος προς παραχώρηση χώρος, επιφάνειας 47,50 τ.μ. με τη διάταξη των 

προς στάθμευση τεσσάρων οχημάτων Ι.Χ. προ της εισόδου του ξενοδοχείου. Ο 

πρόεδρος είπε ακόμη ότι ο χώρος που παραμένει είναι αρκετός και δεν δημιουργεί 

κανένα πρόβλημα στην κυκλοφορία των οχημάτων, η οποία δεν είναι μεγάλη, 

δεδομένου ότι η οδός Αριστοτέλους είναι αδιέξοδος και εξυπηρετεί μόνο μικρό 

αριθμό ιδιοκτησιών μετά την είσοδο του ξενοδοχείου. 



Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και  

 το Συμβούλιο της  Δημοτικής Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση: 

Απόφαση 8 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

Συμφωνεί με την εισήγηση του προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου για οριοθέτηση χώρου επί της οδού Αριστοτέλους επιφάνειας 

47,50 μ² για στάθμευση οχημάτων του ξενοδοχείου «ΠΑΝΘΕΟΝ» και τη 

διαβίβαση της απόφασης στην αρμόδια υπηρεσία του Δήμου Ρεθύμνης 

προκειμένου να εκδοθεί κανονιστική απόφαση. 

 

 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                        ΠΑΓΩΝΑ ΒΕΡΝΑΔΟΥ                                ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                                                                                                    ΥΠΓΡΑΦΕΣ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Όταν ολοκληρώθηκε η συζήτηση των θεμάτων ημερησίας διάταξης ο πρόεδρος 

προχώρησε στην ενημέρωση των μελών του Τ.Σ της Δημοτικής Κοινότητας για τα 

ακόλουθα θέματα: 

1. Επί της προόδου των εκτελούμενων ή υπό εκτέλεση έργων 

α) Ολοκληρώθηκε από τον εργολήπτη ή εκσκαφή και τοποθέτησης κεντρικού 

συλλεκτηρίου και καταθλιπτικού αγωγού για την μεταφορά  στις εγκαταστάσεις 

του βιολογικού των λυμάτων των οικισμών Γερανίου Πρινέ και Δυτικού 

Ατσιποπούλου με τη διατεθείσα από την περιφέρεια πίστωση των 600.000€. 

Εκκρεμεί η εγκατάσταση του ηλεκτρομηχανολογικού εξοπλισμού των 

αντλιοστασίων ΚΑΜΑΡΙΟΥ και ΖΟΥΡΙΔΑΣ που θα πραγματοποιηθεί με την 

ίδια εργολαβία. 

β. Έγινε δημοπράτηση του έργου «Ασφαλτόστρωση του δρόμου από το νέο 

Γυμνάσιο και Λύκειο Ατσιποπούλου προς τον οικισμό Πρινέ» προϋπολογισμού 

120.000 (80.000 από περιφέρεια και 40.000 από τον Δήμο). Αυτή την περίοδο 

είμαστε στο στάδιο της προσυμβατικής διαδικασίας και εκτιμάται ότι η εκτέλεση 

του έργου θα αρχίσει τον προσεχή Σεπτέμβριο. 

γ. Ανέγερση 2
ου

 Δημοτικού Σχολείου Ατσιποπούλου προϋπολογισμού 3.100.000. 

Η εκτέλεση του έργου εκτιμάται ότι θα αρχίσει τον προσεχή Σεπτέμβριο. 

δ. Αναβάθμιση αποδυτηρίων γηπέδου ΕΑΠ προυπολογισμού 10.000€ (8.000της 

Περιφέρειας και 2.000€ του Δήμου). Το έργο θα περατωθεί τον μήνα Σεπτέμβριο 

τρέχοντος έτους. 

2. Μνημείο Πεσόντων στη μάχη Ατσιποπούλου κατά την επανάσταση του 

Θερίσσου. 

Ο φάκελος της μελέτης κατατέθηκε στην τεχνική Υπηρεσία του Δήμου την 7
η
 

Ιουνίου 2017 από την μελετήτρια κα Βερνάδου Εμμανουέλα πλην της μελέτης 

φωτισμού και των τευχών δημοπράτησης. Μετά την παραλαβή τους θα 

κινηθούν οι διαδικασίες για την παραλαβή της από το Δημοτικό Συμβούλιο 

και θα κινηθούν οι διαδικασίες για τη δημοπράτηση του έργου με τη 

διατεθείσα από την Βουλή των Ελλήνων πίστωσης των 50.000€ 

 

 

 



 

 

3. Δρομολόγηση λεωφορείων του ΚΤΕΛ για απευθείας μεταφορά των 

μαθητών του νέου Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου. 

Η μεταφορά των μαθητών κατά την περσινή περίοδο έγινε με πολλά 

προβλήματα εξαιτίας της άρνησης του ΚΤΕΛ να δρομολογήσει λεωφορεία 

που θα πραγματοποιούν δρομολόγια μέχρι το χώρο του νέου κτιρίου. Την 

παρούσα περίοδο γίνονται συντονισμένες προσπάθειες από Δήμο και την 

Αντιπεριφέρεια για την επίλυση αυτών των προβλημάτων. 

 


